
2. Informace o jednání výboru duben 2021 

Datum: 7.4. 2021  

Účast: Ondřej Fér, předseda; Jan Štěpánek, tajemník; Olga Mušková, pokladní; Miroslav 

Sihelník, hospodář; Pavel Pokorný, předseda revizní komise; p.Podolník, důvěrník 

 

Kvůli přetrvávající pandemické situaci a úplnému lockdownu se výbor nemohl sejít na 

obvyklém místě a schůze probíhala on-line. 

 

Program: 

1) Začátek roku přinesl problémy s napouštěním vody. Jedna z hlavních, v minulosti již 

několikrát opravovaná nádrž na dalších místech prorezla. Pan Štěpánek s p. Férem, p. 

Vrbou a p. Sihelníkem nádrž důkladně vyčistili a zjistili rozsah poškození. Následně byla 

zavařena poškozená místa. Nejvíce prorezlá místa, bohužel již nejdou zavařit, byla proto 

pouze nouzově zalepena avšak nádrž je u konce své životnosti. Dále byly vyčištěny i 

zbylé nádrže, vyměněny propojovací rozvody a ventily a probíhá doplňování nádrží tak, 

aby od května mohlo začít rozpouštění vody po osadě.  

Nicméně v souvislosti se suchem v minulých letech a snižující se vydatností pramene, 

vyzýváme vlastníky, aby co nejvíce zachytávali dešťovou vodu a nespoléhali se pouze na 

zásobování z pramene. 

 

2) Výbor se dále zabýval plánem prací pro letošní rok. V plánu je dokončení opravy horní 

cesty a dohrnutí štěrku do vyježděných kolejí. Oprava a nátěry bran do osady, ev. výměna 

visacích zámků za fabky. Udržovat a obnovit odvodňovací kanály na cestách. Pokračovat 

v opravách oplocení. Vyřezat průjezdní profil na spodní cestě a připravit ji pro 

rekonstrukci. Hlavním koordinátorem brigád byl stanoven pan Štěpánek, o vyhlášených 

brigádách budeme včas informovat na vývěskách a internetových stránkách osady. 

Dále také chceme zlepšit informovanost a zpřehlednit internetové stránky osady. 

 

3) Bylo rozhodnuto v řízení o povolení pokácení smrku u skladu. Pokácení je povoleno do 

konce dubna a strom bude po vypršení odvolací lhůty dle nařízení pokácen odborným 

způsobem. 

 

4) Účetní pí. Mušková proplatila doklady za materiál na opravu nádrží a předala podklady 

pro platby účelových příspěvků a za neodpracované brigády (viz. výše). Platbu proveďte 

co nejdříve, nejlépe bankovním převodem na účet organizace.  

 

5) Jakmile to pandemická situace dovolí, bude svolána schůze všech důvěrníků a vodnářů. 

Rádi bychom upravili a vylepšili harmonogram napouštění vody na osadě a bude 

naplánována Členská schůze 2021. 

 

V souvislosti rekonstrukcí spodní cesty výbor opětovně vyzývá vlastníky, aby odstranily 

větve, živé ploty, ostružiny a jinou vegetaci, která zasahuje do průjezdního profilu cesty! 

 

Rádi uvítáme jakékoliv připomínky a návrhy k plánu práce, harmonogramu napouštění vody 

na osadě a chodu organizace! Neváhejte nás kontaktovat! 

 

Za výbor organizace Ondra Fér, předseda 


